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  Jarní aktivity v kvìtnu probíhaly na plný plyn. Dìti si mohly
u�ít zdobení a stavìní májky a veèer poøádný táborák s pálením
èarodìjnice. Letos za vydatné pomoci mladých hasièù. Bohu�el,
opìt se na�el ����, který po nìkolika dnech dìtskou májku
porazil. Snad mu to udìlalo dobøe.
  Dal�ím kvìtnovým poèinem byla náv�tìva zástupcù armády
ÈR  a  Jihoèeského  muzea,  spojená  s  ka�doroèním  uctìním
památky  pilota RAF,  Prokopa Brázdy.  Tady  patøí  podìkování
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     Aèkoliv  to  tak nevypadá, ve mìstì  se  investice nezastavily.
V souèasné dobì se pracuje na dokonèení zateplení fasád budov
základní  �koly,  kdy�  celkový  náklad  je  zhruba  23  mil.  Kè
(o znovupøiznání dotace �Zelená úsporám� se jedná), buduje se
sbìrný dvùr (cca 11,5 mil. Kè, z toho dotace z M�P ve vý�i 90%))
a ve Skøidlech nový vodovod za zhruba 2 mil. Kè (dotace MZ �
program LEADER také ve vý�i 90% a dal�í pøíspìvek od JVS
v celkové èástce 400 tis. Kè). Od èervna do listopadu leto�ního
roku nás èekají dal�í tøi veliké akce. Obdr�eli jsme dotaci na ji�
III.  etapu  regenerace Sídli�tì ve vý�i 3,8 mil. Kè  (MMR ÈR),
kdy�  celkové náklady pro  leto�ní  rok  èiní  5,5 mil.  korun,  kdy
dokonèíme  chodníky,  odstavné  plochy  u  hasièské  zbrojnice
a  zrekultivujeme  odpoèinkovou  zónu.    Zastupitelé  vyèlenili
finance  i  na  zateplení bytového domu èp. 459 v Sídli�ti,  kdy�
termín  stavby  je  stanoven  na  èerven  a�  záøí.  Za  své  vlastní
prostøedky  se  opraví  a  roz�íøí  ulice  K  Vodárnì  s  novým
dopravním  øe�ením  v  ulici  Dru�stevní,  kde  obyvatelé  na�eho
nejstar�ího  sídli�tì  se  koneènì  doèkají  nových  chodníkù
a  parkovi�tì  (náklady  pøesáhnou  4 mil. Kè).  Tady  se  zapoène
  v  druhé  polovinì  èervence  a  dílo  bude  pøedáno  k  u�ívání  do
31.10. leto�ního roku. V�echny práce si vy�ádají nejenom urèitá
omezení  dopravy  a  pohybu  chodcù,  ale  také  notnou  dávku
trpìlivosti a tolerance zejména obèanù, kteøí v rekonstruovaných
místech bydlí. �ádám rovnì� rodièe dìtí, aby na nebezpeèí úrazu
upozornili své ratolesti.
         Komplikace  s novou bytovou výstavbou Nad Cihelnou se
pomalu,  ale  jistì  odstraòují  a  v  souèinnosti  developera  (spol.
Tangenta,  s.r.o.)  a  Stavebního  úøadu  Kaplice  nabývá  stále
konkrétnìj�ích rysù základna pro stavbu � stavební povolení pro
in�enýrské  sítì.  O  aktuální  situaci  budeme  obèany  pravidelnì
informovat.
     Výstavbu supermarketu Penny, kterou mìsto samo nerealizuje,
v�ak opo�ïuje nové územní øízení a dílèí øe�ení  dopravní situace,
kdy se zmìnou ve funkci dopravního in�enýra DI PÈR se náhle
zmìnilo i stanovisko a náhled na øe�ení vjezdu do areálu obchodu,
a  samozøejmì  nejvìt�í  problém  �  nutnost  pokácení  7  stromù.
Developer  (spol.  Realsant,  s.r.o.)  upozornil  MìÚ  Kaplice  na
neèinnost v tomto smìru.

Doufejme, �e i tady se vìc v co nejkrat�í dobì vyøe�í.

dìtem z oddílu Taekwonda za pøedvedení ukázky tohoto bojového
umìní.
Na 7.5. pøipravil Milan Proke� ve spolupráci s KIC zajímavou
terénní  hru  ,,Po  stopách  hrdinù�.  Hra  byla  zamìøena  na
pøipomenutí  osobností Vele�ína  právì  z  období  druhé  svìtové
války. Dìti si to docela u�ily.
V kvìtnu jsme vyhodnocovali úèast vele�ínských klubù a spolkù
na  celosvìtové  akci  Ukliïme  svìt.  I  pøes  úèast  pouhých  12ti
klubù, bylo sebráno 70 kg tøídìného odpadu a 220 kg netøídìného
odpadu. Celkový poèet úèastníkù bez rozdílu vìku byl 279.
V�em patøí podìkování za pomoc pøírodì a ,,vylep�ení� na�eho
okolí.
Obyvatelé  sídli�tì  Nad  Cihelnou  si  jistì  pov�imli  èinnosti
u rybníèka ,,Adamèáku�, kde vzniká za pøispìní dìtí i dospìlých
pøírodní  park.  U�  je  tam  vysázeno  plno  rostlin  a  bude
se pokraèovat v dal�ích úpravách podle projektu.
Investièní  akce  pokraèují  také  podle  plánu  a  jejich  výsledky
mù�ete  sami  vidìt.  Doasfaltování  v  Sídli�ti,  vodovod  ve
Skøidlech,  sbìrný  dvùr,  most  na  hradì  Vele�ín  (Lesy  ÈR),

informaèní znaèení. Dal�í práce jsou v poøadí.
Informace o ukládání odpadù: døevní hmotu je mo�né odkládat

  na  bývalé  kruhové  hnoji�tì  v  areálu  ZD,  kde  bude
se�tìpkována. Trávu a listí lze ukládat  na hnoji�tì u kravína
u Boru. . Vím, �e to tady
opakuji ponìkolikáté, ale na nìkteré jedince to je stále málo. Opìt
do�lo  k  vyhození  vìtví  na  hnoji�tì  u  Boru  a  k  následnému
po�kození  rozmetacího  vozu.  Dbejte  tedy  prosím  na  dùsledné
roztøídìní odpadù.                V�em ètenáøùm pøeji hezký èerven.

  Jirka Rù�ièka (místostarosta)  739 026 248
MP: 604 189 828, 736 600 799

            pøedák prac.skupiny mìsta J.Sudík 603 537 754
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v�em  zástupcùm  institucí,  kteøí  mne  nav�tívili,  obdarovali
a  potì�ili  v  den  mých  narozenin.  Zároveò  také  dìkuji  v�em
pøátelùm, kteøí nezapomnìli. Je to milé a chvályhodné.
                                                                        Rypková Marie

Lidský vìk se po narození poèítá na hodiny, mìsíce, roky.
Pak  èas  pádí  a  najednou  je  tu  sedmdesátka.  V�em,  kteøí  mi
k tomuto výroèí gratulovali, srdeènì dìkuji. Na oplátku jim také
pøeji èastý pocit spokojenosti, �tìstí a co nejvíce zdraví.

            Bohumil Sláma

panu Mgr. Josefu Klímovi, za blahopøání k mým narozeninám.
Dìkuji  paní  Papírové,  Bohdalové  a  Kubalové  za  velmi milou
náv�tìvu  a  pøedání  dárku.  Dìkuji  za  blahopøání  i  odborùm
Jihostroje.
                                                                           Josef Opolzer

Ve dnech 18.  20. kvìtna 2012 probìhla pro dìti z krou�ku
Mladých  myslivcù  zajímavá  akce  na  Lovecké  chatì  Pod
Polu�kou. Chceme podìkovat za starostlivou a obìtavou péèi o
na�e dìti obìma vedoucím  paní Janì Tomá�kové a paní Lence
�vecové.

Jako  ka�doroènì,  tak  i  letos  pøipravený  program,  soutì�e,
besedy, ale i stravování (pravá kanèí svíèková, buchty), ubytování
a  táborák, byly pro na�e dìti nejen výchovnou, ale  i zábavnou
akcí.  Vrátily  se  nám  spokojené,  unavené  a  plné  dojmù.  Je�tì
jednou díky.

                         Wernerová, Dvoøáková

Fotbalový  oddíl  FC  Vele�ín  by  rád  podìkoval  spoleènosti
JIHOSTROJ  a.s.  za  finanèní  podporu  na  rozvoj  mláde�nické
kopané  ve  Vele�ínì.  Darovaná  èástka  bude  vyu�ívána  mj.  na
cestování zaèínajících fotbalistù ke svým zápasùm a následnému
rozvoji mladých talentù.

Pøedseda Pavel Havlíèek a výbor FC Vele�ín

Dìkujeme  strá�níkùm  mìstské  policie  za  rychlé  vyøe�ení
kráde�e na�eho  jízdního kola, kdy díky kamerovému systému,
vypátrali pachatele do druhého dne.         Jana a Pavel �íhovcovi

V nedìli  13. kvìtna jsme spoleènì oslavili Den matek v sále
kina. Kdy�  øíkám  spoleènì, myslím  tím nejen v�echny diváky
v  hledi�ti,  ale  i  úèinkující. A  právì  jim  a  v�em,  kteøí  s  dìtmi
nacvièovali, bych teï chtìla podìkovat. Nejmen�í úèinkující byli
z M� ve Vele�ínì a pod vedením pí. uè. Tou�kové a  P. Borovkové
nám pøedvedli to nejlep�í, co se nauèili. Dal�ími úèinkujícími byl
pìvecký sbor Z�   Ko�ata, který vede pan uè. Z. Vaclík. Ten je
doprovázel na kytaru a syn Honza na flétnu.

Potom u� nastoupily Borùvky, tedy dal�í pìvecký krou�ek ,
tentokrát  ze  �kolní  dru�iny.  Pod  vedením  pí.  vychovatelky
Weiglové zazpívaly nìkolik písnièek.

Pak u� pøi�li na øadu �áci ze ZU� ve Vele�ínì. Byly  to dìti
ze  tøídy  pí.  uè.  Marie  Bù�kové.  Po  nich  nastoupili    �áèci  ze
soukromé hudební  tøídy pí.  uè. Da�kové  ,  a  tím  jsme ukonèili
hudební èást.

Jako poslední pøi�ly na øadu nejmen�í  a pak  i  star�í cvièenky
aerobiku,  které  cvièí  pod  ASPV  Vele�ín  a  vedením  Aleny
Proke�ové. Po nich u� nastoupila nejstar�í dìvèata, která u� trénují
tzv.  �na  vlastní  triko�  a  øíkají  si  Ej  dance.    To  bylo  úplné
zakonèení celého sváteèního odpoledne.
Celkem bylo úèinkující kolem 140 a dìkuji  jim za ukáznìnost
a velikou trpìlivost pøi èekání na své vystoupení.
Doufám,  �e  si  ka�dá maminka,  babièka,  prababièka  nebo  teta
na�la  ve  vystoupení  dìtí  právì  to  své  pøáníèko  a  je�tì  jednou
dìkuji v�em, kdo se na celém odpoledni jakkoliv podíleli.
Tak�e zase za rok.

Za organizátory KIC mìsta Vele�ín a MO KDU ÈSL
Hana Rù�ièková, øeditelka KIC mìsta Vele�ín

 Wernerová, Dvoøáková

  V sobotu dne 28.4.2012 se konalo jarní vítání obèánku. Bylo
nám v�em potì�ením, v tak krásný den, pøivítat rodièe i miminky.
"Zazpívali"  jak  ti  nejmen�í,  ale  i  holèièky  z  beru�kové  tøídy
mateøské  �koly.  Do  kroniky  byli  zapsáni  Gajová  Kateøina,
Hai�man Jan, Kalivodová Elen, Kukaèková Elena, Moravcová
Michaela, Petrová Magdalena, Pi�ingerová Kristýna, Polok Filip,
Procházková Nikola, �tindl Filip Jan, Pøibyl Denis a Koza �imon.
V�em je�tì jednou pøeji v�e nejlep�í hlavnì hodnì zdraví a radosti.

Za Obèanskou komisi Zdeòka Kleinová.
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Sdru�ení  Hrady  na  Mal�i  pøipravuje  zalo�ení  historického
krou�ku pøi hradu Poøe�ín, urèeného pøedev�ím pro dìtí a jejich
rodièe.  Podobná  aktivita  v  regionu Kaplièka  a  Pomal�í  dosud
nikdy nebyla. Dobrým pøíkladem nám je hrad �elmberk u Mladé
Vo�ice, kde podobný krou�ek funguje u� nìkolik let a pùvodnì
osmileté dìtí, se dnes jako vyuèení kováøi, keramici a návrháøi
vracejí zpìt na hrad, kde tvoøí základ tamního sdru�ení. Cílem
krou�ku je umo�nit dìtem a jejich rodièùm vyzkou�et si praktický
ka�dodenní  �ivot  na  støedovìkém  hradì,  seznámit  se  s  témìø
zapomenutými  dovednostmi  hradního  pána  a  jeho  poddaných,
úèastnit se letních táborù mláde�e s historickou tématikou, poznat
zajímavá místa  nejen  v Cechách,  ale  i  v  zahranièí. Dùle�itým
cílem  na�eho  sdru�ení  je  vychovat  dal�í  generaci,  na�e
následovníky, kteøí se s námi a pak po nás budou vìnovat hradùm
na øece Mal�i.
Hrad  Poøe�ín  je  teprve  na  zaèátku  svého  znovuzrození.  Ji�
desátým rokem se vìnujeme základním opravám a odstraòování
nejvá�nìj�ích statických poruch tak, aby byl hrad bezpeèný a daly
se na nìm provozovat aktivity, jako je právì èinnost historického
krou�ku. Cílem je prezentovat hrad jako rozestavìnou stavbu a ne
jako zøíceninu. Proto byl vytvoøen projekt, který se jmenuje �Hrad
Poøe�ín    expozice  støedovìkého  stavitelství".  �ádný  podobný
projekt  dosud  v  Èeské  republice  realizován  nebyl.  Na  hradì
postupnì vyroste støedovìká kovárna, dílna s pecí pro vypalování

vás zve dne 9. èervna na tradièní den øemesel na Kantùrkovci.
Budete  mít  mo�nost  shlédnout  praktické  ukázky  øemeslných
technik i ochutnat speciality ze Svatováclavské pece, èi oblíbené
bramborové placky. Rovnì� �ízní vás nenecháme trpìt. Hudební
doprovod  zajistí  Marnotratníci  a  v  odpoledních  hodinách  se
pøedstaví Divadlo za vodou s tragikomedií �Bedøich Hrozný�.
Zahájení v 11 hodin, konec tak v mo�ná v 16.

Poøádá od 9. èervna na Kantùrkovci výstavu �Z kuchyní na�ich
babièek�. Pøijïte zavzpomínat na èasy, kdy se je�tì poøádnì vaøilo
doma  a  shlédnout  v�elijaké  vynálezy  k  tomu  slou�ící.  V  den
zahájení máte mo�nost vidìt  originální èernou kuchyni v plném
provozu.
Otevøeno v�dy v sobotu a nedìli od 14. do 17. hodin a� do 24.
èervna,  potom  a�  do  konce  srpna  po  domluvì  v  informaèním
centru.

Z.K.

keramiky a pro peèení chleba, kamenická dílna a místo na ruèní
práce  s  kù�í,  døevem  i  látkami.  Chceme  postavit  støedovìký
zdvihací jeøáb a le�ení, vybudovat obydlí støedovìkých prostých
lidí, takzvanou polozemnici, zalo�it ovocný sad a mnoho dal�ího.
Postupnì by se mìla stát z Poøe�ína vzorová ukázka toho, jak to
vypadalo, kdy� se hrad stavìl. Tento krou�ek se stane skvìlou
pøíle�itostí jak zapojit dìti se zájmem o historii do konkrétních
aktivit,  se  kterými  by  se  jinak  v  bì�ném  �ivotì  nemìly  �anci
setkat. Taková èinnost mù�e být v pohodovém kolektivu i velice
zábavná  a  pøita�livá.  V�dy�  kdo  by  si  nechtìl  vykovat
støedovìkou  podkovu  nebo  prsten,  vytoèit  na  kruhu  pohárek,
vyrobit  si  pravý  støedovìký  opasek,  vy�ít  si  svùj  vlastní  erb,
peèovat o ovce  a konì,  zapálit  oheò køesadlem, napsat  si  svùj
vlastní pergamen, nebo si upéci chléb?
Krou�ek bude urèen pøedev�ím dìtem �kolního vìku (od osmi
let),  jejich  rodièùm  a  zájemcùm  o  poznání  praktické  historie.
Kromì  praxe  se  v�ak  zamìøíme  i  na  psanou  historii  na�eho
regionu,  ji�ních Èech  a  rakouského pøíhranièí,  se  kterým mìli
poøe�ín�tí  pánové  v�dy  velmi  úzké  vztahy.  Náplò  èinnosti
krou�ku bude velmi rùznorodá a bude se vzájemnì prolínat. To
znamená,  �e  v�ichni  èlenové  krou�ku  se  seznámí  se  v�emi
øemesly a dal�ími aktivitami a v pøípadì zájmu si budou moci
vybrat, èemu by se chtìly vìnovat blí�e. Chtìli bychom, aby se
poèet  øemeslných dílen a èinností postupem èasu rozrùstal, pøi
otevøení krou�ku plánujeme tyto základní okruhy:
1. V�eobecná historie (historie hradu Poøe�ín a jeho pánù, �ivot
na  støedovìkém  hradì,  jak  se  ve  støedovìku  cestovalo,  dìjiny
Èeského království a podobnì)
2. Kováøství
3. Výroba støedovìkých odìvù a ozdob
4. Výroba keramiky
5. Výroba vìcí z kù�e (mì�ce, opasky, èapky a podobnì)
6. Architektura (stavba polozemnice, sledování výzkumù a oprava
hradu)
7. Chov hospodáøských zvíøat (ovce, kozy, oslík)
8. Pìstování plodin (støedovìká zahrada a sad)
Pokud vás ná� zámìr oslovil,  chtìli byste  své dìti do krou�ku
pøihlásit nebo jste právì na�li mo�ný zpùsob vyu�ití volného èasu
a máte chu� pomoci, nabízíme vám nìkolik variant, jak se s námi
spojit. Mù�ete nav�tívit ná� profil na facebooku, kde nás najdete
pod  názvem  Hrady  na  Mal�í  nebo  napsat  email  na  adresu
webmaster@hradynamalsi.cz,  èi  pøijít  na  informaèní  schùzku,
která  se  uskuteèní  v  domì  dìtí  a mláde�e  v Kaplici  na  konci
èervna  2012.  Pøesný  termín  oznámíme  v  èervnovém  èísle
Zpravodaje. Jana Baierová, Alena Voglová, Radek Kocanda

  S jarním sluníèkem se po mrazivé zimì zvedla nejen nálada,
ale i aktivita vìt�iny na�ich èlenù. Zaèátkem kvìtna probìhly na
na�em cvièáku �U Leti�tì� zkou�ky z výkonu podle Národního
zku�ebního øádu. I pøes velmi dramatické poèasí, které ovlivnilo
hlavnì  stopaøské  práce,  tøi  psovodi  z  na�eho  klubu  zkou�ky
úspì�nì splnili.
O týden pozdìji se u nás konaly dal�í zkou�ky, tentokrát podle
Mezinárodního zku�ebního øádu (IPO). Z na�eho klubu nastoupilo
celkem pìt týmù (tým tvoøí v�dy psovod a pes), v�ichni zkou�ky
úspì�nì splnili a mohou tedy pokraèovat s nároènìj�ím výcvikem.
Ve stejném termínu se Dana P. se svým erdelteriérem zúèastnila
Mistrovství ÈR ATK 2012 a ve stopaøské kategorii FPr1 dle IPO
spolu obsadili 3. místo.
Tak,  jako  ka�doroènì,  i  letos  pøedvedeme  ukázky  výcviku  na
Dìtském  dnu  poøádaném  mìstem  Vele�ín  v  nedìli  3.6.2012  na
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     3. kvìtna 2012 jela na�e bezvadná tøída na výlet do Prahy. Museli
jsme vstávat hodnì brzy, jeli jsme v pùl �esté. Takhle brzy vstává jen
na�e mamka! Nejdøíve jsme jeli malým vlakem, kde nebylo skoro
místo, ale z È. Budìjovic  to bylo jiné, mìli jsme kupé. Byli jsme
pøekvapeni, kolik lidí jezdí takhle brzy ráno do práce nebo do �kol
vlakem.
     V  Praze  jsme  nav�tívili  Národní  technické  muzeum,
Vald�tejnskou zahradu a na Václavském námìstí jsme mìli rozchod.
Dopravovali jsme se tramvají a metrem. Nìkdo jel metrem poprvé.
      Pak následovala cesta domù, jeli jsme opìt vlakem, pøed sedmou
jsme u� byli zase doma. Výlet se nám hodnì líbil a myslíme si, �e
jsme si ho hodnì u�ili.
Klára Zivèaková, Jan Mi�oò, Veronika Macurová, Klára Kroneislová
Postøehy z výletu:
       V technickém muzeu mì zaujalo oddìlení tiskaøství, kde jsem
vidìla  spoustu  starých  knih.  Ale  je�tì  víc  se  mi  líbily  expozice
z astronomie. U� kdy� jsem do toho oddìlení ve�la, udivila mì tma.
Vidìla jsem spoustu starých dalekohledù, mìøítek velkých rozmìrù,
globusy a stroje, které u� ani nevím, jak se jmenovaly.

                                                                         Diana Váòová
     V technickém muzeu se mi nejvíce líbila motorka na led, která
mìla  v  plá�tích  høebíky.  Také  se  mi  líbily  staré  hasièské  vozy.
V  dal�ích  pavilonech  byly  staré  fo�áky,  knihy,  dalekohledy.
Z výstav jsem mìl dobrý pocit a chtìl bych se tam nìkdy vrátit.

 Prokop Turek
     Nádherou historických houslí mi vyletìly oèi z dùlkù.

Martin Vraspír
     Po ukonèení prohlídky technického muzea jsme se pøesunuli do
Vald�tejnské zahrady, která mnì osobnì vyrazila dech. Zahrada je
velká  a  krásnì  upravená.  V  zadní  èásti  jsou  dokonce  výøi  velcí.
Kolem pì�inek se vinou �ivé ploty, které  tvoøí  témìø bludi�tì. Po
prostranství chodí pávi, jako by jim to tam patøilo.

 Veronika Zámeèníková
     Ve Vald�tejnské zahradì se mi moc líbilo, proto�e tam byli krásní
pávi a veliké ryby.                                                      Marek Luka�ík
     V Praze se mi nejvíc líbila Vald�tejnská zahrada, proto�e je tam
nádherný  rybník,  kde  je  spoustu  velkých  ryb  a  je  to  dobré místo
k odpoèinku. Pro mì to bylo to nejlep�í z celého výletu.

             Jan Pechoè
     Ale nejkrásnìj�í bylo, jak se tam bílý páv nakrucoval, vypadal,
jako �e celá zahrada patøí jen jemu, pak roztáhl pírka a vypadal jako
zasnì�ený, byla to nádhera.                                   Pavla Zahrádková

fotbalovém  stadionu.  A  proto�e  chceme  ukázat  dìtem  i  jejich
rodièùm,  �e  se  s  pejsky  nemusí  jen  cvièit  poslu�nost,  ale  dá  se
spoleènì i sportovat, pozvali jsme kamarády z èeskobudìjovického
klubu ALEA, aby nám v�em pøedvedli ukázku psích sportù, jako je
agility a flyball.
Kdo  si  budete  chtít  nìco  podobného vyzkou�et  a  nebo  se  jen  tak
pobavit, mù�ete pøijít k nám na cvièák �U Leti�tì� v sobotu 9.6.2012
v 15.oo hod, kde bude pro dìti a jejich rodièe pøipraven dal�í Dìtský
den se spoustou atrakcí, soutì�í, cen a odmìn. Kdo má pejska, mù�e
ho vzít s sebou a soutì�it spoleènì.
Bude pøipravena i ukázka dal�ího psího sportu � dogfrisbee, tak�e
neváhejte a pøijïte se k nám pobavit.
A  je�tì na  závìr. Letos v  øíjnu poøádá na�e  základní kynologická
organizace Vele�ín U Leti�tì pod zá�titou Èeského kynologického
svazu  Mistrovství  ÈR  IPO  2012.  Jedná  se  o  nejvy��í  soutì�  ve
sportovní  kynologii  v  Èeské  republice.  Závod  bude  probíhat  od
pátku  a�  do  nedìle  na  stadionu  FC  Vele�ín.  V  pátek  zaèíná
tréninkem  a  pokraèuje  celý  víkend  závodem  v  jednotlivých
kategoriích, je veøejnì pøístupný a podívaná je to myslím pro diváky
opravdu zajímavá.
Dìkujeme touto cestou v�em zastupitelùm na�eho mìsta za finanèní
podporu této akce i ostatním sponzorùm za jejich pøíspìvky. Pokud
by nás je�tì nìkdo chtìl podpoøit, nabízíme umístit reklamu na na�e
webové  stránky  http://zkovelesinuletiste.cz/  a  rovnì�  v  katalogu
vydaném  k  Mistrovství  ÈR  IPO  2012.  Uvítáme  jakoukoliv
materiální i finanèní pomoc, kterou vyu�ijeme na odmìny pro vítìze.
Dal�í podrobnosti o na�í èinnosti najdete na na�ich webových stránkách.

 Dana Pavelková
ÈKS�ZKO Vele�ín �U Leti�tì�http://zkovelesinuletiste.cz/

     Mùj celkový dojem z výletu je takový, �e jsem èekala, �e uvidím
Karlùv  most,  orloj  a  takové  ty  staré  památky,  jen�e  vìt�ina  dìtí
chtìla mít rozchod. Ale jinak se mi výlet líbil.         Katka Bla�ková
     Václavské námìstí je tak velké, a� se tam èlovìk doká�e ztratit,
ale nejlep�í je socha sv. Václava, ta má mùj obdiv! Paladium je tak
obrovské, mo�ná a� trochu pøehnané.               Karolína Havlíèková
     Na Václavském námìstí to bylo nejlep�í, mìli jsme rozchod, a tak
jsme do�li do Mc Donaldu. Bez  jídla  si  toti� nedoká�u pøedstavit
�ádný výlet!                                                                     Karel Èí�ek
     Já jsem si výlet u�ila, ale v Praze bych bydlet nechtìla. Je tam
moc hluku, �píny a v�ichni nìkam spìchají.

 Adéla Macháèková

Chtìl  bych  reagovat  na  pozitivní  èlánek  pana  starosty
z  posledního  zpravodaje.  �Od  my�lenky  k  její  realizaci  bývá
mnohdy  dlouhá  cesta�,  jak  pí�e  pan  starosta.  Musíme  se  v�ak
zamyslet, zda bychom mìli  i po letech pokraèovat v nevýhodném
projektu s firmou, která roky neplnila uzavøené smlouvy. Zmínìným
projektem  není  nic  men�ího  ne�  plánované  vybudování  parcel
v lokalitì Nad Cihelnou.

Na posledním zasedání zastupitelstva mìsta Vele�ín pøedcházela
výbìru  developera  bouølivá  diskuze,  která  vyústila  v  opakované
hlasování. Jistì �lo  jen o shodu ne��astných okolností, �e neúplné
podklady k  takto zásadnímu rozhodnutí zastupitelé obdr�eli  jeden
pracovní den pøed jednáním zastupitelstva. Stejnì tak se stalo i pøed
jednáním  zastupitelstva  ohlednì  kolotoèe  se  stejnými  pozemky
a  smlouvì  o  toté�  dílo  na  podzim  roku  2011.  Podivná  akce
pøipravovaná  panem  starostou,  spoleènostmi  AM  Invest,  s.r.o.
a  Mìstskou  realitní  ÈB,  s.r.o.  tehdy  skonèila  krachem.  Celou
zále�itost vy�etøuje Úøad pro ochranu hospodáøské soutì�e. Sám pan
starosta v této kauze èelí �alobì, a to ze strany Mìstské realitní ÈB,
s.r.o..

Hlasování  bylo  v�dy  zásadní  z  toho  dùvodu,  �e  se  jedná
prakticky  o  jediné  pozemky  v  majetku  mìsta,  vhodné  k  bytové
a individuální výstavbì. Tudí� jsme rozhodovali o podobì rozvoje
mìsta  na  nìkolik  dal�ích  let.  Po  dlouhých  debatách  se  tentokrát
vìt�ina  �patnì  informovaných  zastupitelù  vyslovila  pro  jediný
návrh,  a  to  podepsat  smlouvy  za  starých  nevýhodných  podmínek
plynoucích z pùvodního výbìrového øízení. To, �e mìsto na stejné
pozemky vypsalo výbìrové øízení dvì, je kapitola sama pro sebe.

Proè jsme pøi rozvázání smlouvy s Am Invest, které odsouhlasilo
zastupitelstvo  dne  31.10.  2011,  nevymáhali  penále  plynoucí
z  neplnìní  pùvodní  smlouvy  (dnes  se  jedná  o  èástky  v  øádech
milionù)?  Co  by  se  stalo,  kdybychom  spì�nì  znovu  nepodepsali
smlouvy s Am Invest s.r.o., která je obratem postoupila spoleènosti
Tangenta  s.r.o.?  Pøedev�ím  by  v  èervenci  2012  propadlo  územní
rozhodnutí a mìsto by mohlo znovu nakládat s pozemky dle svého
uvá�ení. To v�ak zastupitelé v dobì hlasování netu�ili a zámìrnì o
tom nebyli informováni!

Dle mého názoru bylo více mo�ností jak situaci øe�it po pozbytí
platnosti územního rozhodnutí. Tøeba jít standardní cestou. To jest
vybrání nového projektu, vypsání otevøeného výbìrového øízení na
stavební firmu, která by pod taktovkou mìsta základní technickou
vybavenost (ZTV) zbudovala. Nebudu se zde rozepisovat o státních
pøíspìvcích  na  parcely,  které  by  obec  obdr�ela.  Dle  výpoètu
nezávislého  projektanta  vychází  náklady  na  vybudování  ZTV
Vele�ín Jih 500 Kè/m2. Developer v�ak mù�e parcely prodávat za
890  Kè/m2  (pozemky  získal  od  mìsta  za  1  Kè/m2).  Sní�ení
výsledné prodejní ceny parcel o více ne� tøetinu, by pøípadní zájemci
zajisté uvítali.

Pro  podrobnìj�í  rozebrání  celé  kauzy  není    ve  zpravodaji
dostateèný  prostor.  V�e,  co  jsem  zde  nastínil,  jasnì  vystihuje
poslední  vìta  èlánku  pana  starosty  z  kvìtnového
zpravodaje:�Teï u� víme, �e se dalo nìco øe�it lépe, rychleji, �e se
tøeba  soudním  jednáním  nevyhneme,  ale  i  to  je  ta  slo�itost
cesty k cíli.�
Pøesto vìøím, stejnì jako v�ichni obyvatelé Vele�ína, �e se v pøí�tích
projektech  vyhneme  �alobám,  neúplným  smlouvám,  pìtiletým
prùtahùm a osobním vazbám na jednatele firem. Stále vìøím�

Ing. Petr Troják, zastupitel mìsta
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Mnozí z vás jistì ji� zaregistrovali, �e na námìstí ve Vele�ínì se
objevily  nové  cedule  a  informaèní  panely.  Na  nich  je  popis
a  nabídka  ve�kerých  slu�eb,  které  jsou  poskytovány  v  novém
objektu  JAKUB  pod  radnicí.  Objekt  byl  uvádìn  do  provozu
postupnì od loòského záøí. Zaèínalo se obøadní síní, na Vele�ínskou
pou�  4.  záøí  zahájila  provoz  Kavárna  Jakub,  v  listopadu  jsme
oficiálnì  otevøeli Vele�ínské muzeum  a  pokøtili  knihu  �Povìsti  a
dávné pøíbìhy mìsta Vele�ína � spisovatelky H. Braunové a  J.M.
Krnínského.  Jako  poslední  v  loòském  roce  bylo  veøejnosti
zpøístupnìno  nejvy��í  patro,  kde  jsme  v  prosinci  uspoøádali  hned
nìkolik koncertù. Od této doby se ji� v této výstavní galerii konalo
mnoho hudebních akcí i výstav.
Z  bývalo nám ji� pouze poslední, a to zahájit provoz infocentra,
které  sídlí  v  pøízemí.  Dostalo  oficiální  název  �  Infocentrum
Pomal�í � Vele�ín�, a to z jednoduchého dùvodu. Bude spojovat
mìsta  a  vesnice  v  celém  regionu  Pomal�í  a  nabízet  turistùm
atraktivní cíle v rámci celé této oblasti. Celý tento plán vy�aduje
del�í èas, proto se na nìm zaèalo pracovat u� v loòském záøí, kdy
nastoupil do své funkce pracovník infocentra a zároveò správce
celého objektu. Co se týká provozu, je Jakub druhým objektem,
o  který  se  stará  KIC  mìsta  Vele�ín  (  Kulturní  a  informaèní
centrum mìsta Vele�ín). Hlavní kanceláø má KIC v budovì kina,
kde se organizuje ve�kerá kultura. Ta u� teï probíhá buï v sále
kina  nebo  ve  výstavní  galerii  Jakub.  Dále  se  zde  organizuje
ve�keré  promítání  kina  a  pøijímají  se  zde  pøíspìvky  do
Vele�ínského  zpravodaje.  K  ve�kerému  provozu  tvoøí  zázemí
Kinokavárna RELAX, která  je  také nedílnou  souèástí  provozu
KIC a zároveò finanèním pøínosem do rozpoètu KIC.

Nyní tedy spravujeme dal�í objekt, ve kterém od kvìtna zaèalo
fungovat  infocentrum.  Otevøeno máme  i  o  víkendu,  abychom
vyhovìli turistùm i dal�ím náv�tìvníkùm Vele�ína. Podaøilo se
nám  uspìt  v  hlasování  o  výrobu  turistické  známky,  která  je
vyrobena  speciálnì  pro  Vele�ín  a  urèitì  se  vám  bude  líbit.
Zároveò jsme zde zøídili Pohádkovou kanceláø Z. Tro�ky, co� je
dal�í zajímavost a turisté ji dobøe znají. Na�ím maskotem se stal
�pták  zobák�,  který  nás  bude  prezentovat  na  turistické  mapì
pohádkového  království  a  bude  se  nacházet  i  na  dal�ích
suvenýrech,  které  lze  zakoupit  v  novém  infocentru.    Dal�í
reklamní  pøedmìty  budeme  vyrábìt  v  prùbìhu  leto�ního  roku
i rokù dal�ích.   V kanceláøi infocentra je také samozøejmì volný
pøístup k internetu a náv�tìvníci zde dostanou ve�keré informace
o turistických zajímavostech, ubytování, kulturních akcích apod.
Zázemí pro tento objekt obstarává Kavárna Jakub, která nabízí
i pøíjemné posezení venku.

A  abych  nezapomnìla  na  jednu  z  �nejdùle�itìj�ích�  èástí
celého Jakuba � jsou to veøejné záchody, které jsou pøístupné pøes
infocentrum a pøi venkovních akcích jsou otevøené i z parku od
ka�tanu. Èinnost Kulturního a informaèního centra mìsta Vele�ín
je  tedy  rozmanitá.  Proto  ní�e  uvádím  jména  a  kontakty  na
jednotlivé konkrétní pracovníky:

Hana  Rù�ièková  �  øeditelka  (  kanceláø  v  budovì  kina  )
607 806 439, ruzickova@kinovelesin.cz
Jana Tomá�ková � provozní Kinokavárny Relax a Kavárny
Jakub, zodpovídá za program kina, hlavní pokladní ),
tomaskova@kinovelesin.cz
Tel. kontakt kanceláø: 380 331003, rezervace vstupenek online:
www.kinovelesin.cz
  rezervace vstupenek na kino i kulturní poøady
  redakce Vele�ínského zpravodaje  ( mo�no zasílat na
kino@kinovelesin.cz )

  pronájmy zasedací místnosti i sálu
  objednávky soukromých projekcí
  organizování jazykových  a taneèních kurzù
Maryna Synycká � vedoucí Kinokavárny RELAX ( 776 025 710)
  rezervace soukromých oslav a projekcí
  zveøejòování programù na webových stránkách KIC

Jaroslav  Bartizal  �  vedoucí  infocentra,    Vele�ínského  muzea
a Výstavní galerie Jakub, správce celého objektu ( 725 919 382)
bartizal@pomalsi.cz
Jaroslava Hermanová � vedoucí Kavárny Jakub ( 720 271 889 )
  rezervace soukromých akcí, prodej knih a suvenýrù
Nezbývá mi, ne� vás v�echny pozvat na kulturní akce, do kina,
prohlídku  vele�ínského  muzea,  pøíjemné  posezení  v  Kavárnì
Jakub a jakoukoliv dal�í akci, kterou poøádáme. V�e najdete na
www.velesin.cz .

Hana Rù�ièková, øeditelka KIC mìsta Vele�ín

prosíme o pochopení a toleranci
Dne 30.6 2012 bude obèanské sdru�ení 2/4 poøádat ve Vele�ínì

charitativní festival �KOMPOT 12�, který bude soubì�nì probíhat
na  ètyøech  místech:  Venkovní  prostor  u  fotbalového  høi�tì,  klub
�Kozelna�, restaurace �Na Spartì�a �Kasi� bar.
Ve�kerý  pøípadný  výtì�ek  z  festivalu  bude  poukázán  na  úèet
TYFLOKABINETU ÈB, který v na�em regionu poskytuje sociální
a  technické  slu�by  slabozrakým  a  nevidomým  a  je�  pøípadný
výtì�ek  pou�ije  na  zøízení  arteterapeutického  ateliéru,  který  tak
bude dal�ím krokem ke zkvalitnìní  �ivota  takto handicapovaných
spoluobèanù.

Odborníci  z  Tyflokabinetu,  budou  na  festivalu  prezentovat
kompenzaèní pomùcky pro nevidomé a pøipravili pro náv�tìvníky i
bezplatné oèní preventivní vy�etøení pro dìti do pøed�kolního vìku.
Mimo  to  se  mù�ete  tì�it  na  den  plný  hudby  a  divadla.Venkovní
hudební produkce v prostorách u høi�tì bude probíhat do 23.00 hod
a proto bychom vás chtìli po�ádat o pochopení a trpìlivost, pokud
bude do této hodiny úroveò hlasitosti pøesahovat obvyklou mez.
Dal�í  program  festivalu  pak  bude  probíhat  jen  ve  vnitøních
prostorách, kde by ji� parametry hluènosti mìli být v normì.
Myslíme si, �e projekt je na na�e mìsteèko vyjímeèný, smysluplný
a  zaslou�í  si,  abychom  tolerovali  pøípadné  drobné  nedostatky
a zvý�enou hluènost.
Informace  o  festivalu,  na  který  vás  z  celého  srdce  zveme,  budou
zveøejnìny na plakátech a v ostatních médiích.

S pozdravem a podìkováním Obèanské sdru�ení 2/4

  Na hradì Poøe�ín ve støedovìku slavili mnoho svateb. Byly  to
svatby,  na  nì�  se  sjí�dìli  páni  a  rytíøi  se  svými  man�elkami
a rodinami  ze �irokého okolí. Hrad se zaskvìl nákladnou výzdobou,
kvas trval i nìkolik dní a nevìstu si její vyvolený po skonèení oslav
odvezl  na  svùj  hrad.    Taková  svatba  se  odehrála  i  na  svátek
zamilovaných 1. kvìtna 1418, kdy poslední pán z Poøe�ína Markvart
vdával svou sestru Annu za Kamaréta ze �irovnice. Letos od této
doby uplynulo ji� 594 let. O 13 let pozdìji byl hrad Poøe�ín vypálen
a poboøen a u� nikdy nebyl svìdkem tìchto nezapomenutelných dní
lidského  �ivota.  Pojïme  spolu  se  sdru�ením    Hrady  na  Mal�i
navázat na tuto krásnou tradici, je� pøe�ila stovky let!
  Hodláte    li    vstoupit  do  svazku man�elského,  nabízíme  vám
ojedinìlé,  romantikou  a  historií  dýchající  prostøedí  na  hradì
Poøe�ín! Obøad pod �irým nebem, focení mezi zdmi støedovìkého
hradu  pamatujícímu  slavné  okam�iky  �ivota  jeho  zakladatelù,
hostinu  v Hradním muzeu  za  svitu  svic,  hoøícího  krbu,  za  zvukù
�almají a loutny, pokrmù na stylových døevìných a cínových mísách
a  talíøích, sestavených dle va�eho pøání s obsluhou v historických
kostýmech,  popíjení kvasu a hradní medoviny, to v�e pro vás zajistí
spolek  historických  nad�encù  na  Poøe�ínì.  Svatebním  hostùm
zajistíme drobné i vìt�í dárky, repliky støedovìkých pohárù a picích
hrneèkù nalezených na hradì, provedeme vás za svitu kahanù a svic
noèním rozsvíceným hradem, dáme vám mo�nost nahlédnout pod
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poklièku  pøípravy  originálních  historických  jídel,  nauèíme  vás
nìkterý  z  nefal�ovaných  støedovìkých  la�kovných  spoleèenských
tancù a mnoho dal�ího. Pro novoman�ele zajistíme v pøípadì zájmu
i první neopakovatelnou romantickou man�elskou noc na hradì.
  Ti z vás, kteøí neholdují originalitì a extravaganci, ale svatbu na
hradì  Poøe�ín  by  si  pøáli,  nemusí  vì�et  hlavu.  Pøizpùsobíme  se
va�im po�adavkùm.  Jsme  schopni  vám pøipravit  seriózní  hostinu,
krásný obøad v romantické pøírodì a unikátním prostoru Hradního
muzea. Dùle�ité je, abyste byli spokojeni a na vá� svatební den si
uchovali ty nejhezèí vzpomínky.
  Pøijïte  se  podívat  na  slavnostní  otevøení  Hradního muzea  na
Poøe�ínì v sobotu 14. èervence 2012 nebo kdykoli jindy a za�ijte na
vlastní  kù�i  neopakovatelné  prostøedí  støedovìkého  hradu,  který
nìkolik  nad�encù  bìhem  jednoho  desetiletí  doslova  vykopalo  ze
starodávných  ruin  a  rozvalin  a  za  pomoci  mnoha  pøíznivcù  mu
vdechlo mu nový �ivot!

Radek Kocanda
P.S. V  sobotu  14.  èervence  2012  se  kromì  slavnostního  otevøení
Hradního  muzea  ve  13:00  hod.  uskuteèní  také  veèerní  divadelní
pøedstavení  �Dívèí  válka�.  Úèinkovat  budou  nad�ení  svatojan�tí
ochotníci!  Jedná se o jediné divadelní pøedstavení na hradì Poøe�ín
v  roce  2012! V�echny  zájemce o  neopakovatelný  zá�itek  srdeènì
zveme!

 �e v dobì od 2. 7. � 7. 9. 2011(vèetnì), bude knihovna otevøena
pouze:
Pondìlí   8.00 � 11.30    12.30 � 17.00
Støeda     8.00 � 11.30    12.30 � 16.00
Poslední týden letních prázdnin tj.od 27. 8. � 31. 8. 2012 bude
z dùvodu èerpání dovolené ZAVØENO!

Za knihovnu Mgr. Kamila Stehlíková

  Charita  Kaplice  v  rámci  projektu  Komunitní  plánování
sociálních  slu�eb  v  ORP  Kaplice  provádìla  v  prùbìhu  mìsíce
bøezna dotazníkové �etøení mezi �irokou veøejností na téma sociální
slu�by poskytované na Kaplicku.
Anketa,  do  které  Charita  Kaplice  zapojila  �irokou  veøejnost
z  Kaplice  a  Vele�ína,  je  souèástí  kvantitativního  �etøení  podle
schváleného  plánu  projektu.  Na  sbìru  dat  se  podíleli  studenti
a  studentky  Støední  odborné  �koly  strojní  a  elektrotechnické  ve
Vele�ínì pod vedením Ing. Lenky �ípkové, zástupkynì øeditele pro
teoretické  vyuèování  a  studenti  a  studentky  ázia  Kaplice  pod
vedením  Mgr.  Jany  Kopúnové.  Toto  cestou  by  Charita  Kaplice
chtìla  podìkovat  v�em  zainteresovaným  jak  z  øad  studentù
a  uèitelského  sboru,  tak  v�em  obyvatelùm  a  náv�tìvníkùm  mìst
Kaplice  a  Vele�ín,  kteøí  se  do  ankety  zapojili.  Výsledky  ankety
poslou�í  ke  zmapování  potøeb  obyvatel  regionu,  mo�ností
a  zpùsobù,  jak  zlep�it  plánování  a  poskytování  sociálních  slu�eb
v regionu.

  V kvìtnu  loòského  roku  zaèala Charita Kaplice  ve  spolupráci
s  Mìstem  Kaplice  realizovat  projekt  �Komunitní  plánování
sociálních  slu�eb  v  ORP Kaplice�.  Projekt,  který  je  financovaný
z  Evropského  sociálního  fondu  v  rámci  Operaèního  programu
Lidské zdroje a zamìstnanost, má zajistit dostupnìj�í sociální slu�by
pro obyvatele Kaplicka, a zamezit tak jejich sociálnímu vylouèení.
V rámci ORP Kaplice existuje v souèasné dobì Komunitní plán a�
do roku 2013. Projekt doplní souèasný plán o nové údaje a zároveò
budou  v  jeho  prùbìhu  pøipraveny  podklady  pro  zpracování
Komunitního  plánu  na  následující  období,  tj.  na  období  2013  �
2018.  �Díky metodì komunitního plánování lze navrhovat sociální
slu�by  na  míru,  tzn.  tak,  aby  odpovídaly  místním  specifikùm
i potøebám jednotlivých obèanù�, dodala øeditelka Charity Kaplice
Marie Froulíková.
  Smyslem  komunitního  plánování  je  úzká  spolupráce  mezi
u�ivateli,  poskytovateli  a  zadavateli  sociálních  slu�eb.  Jedním
z  nejdùle�itìj�ích  krokù  ke  kvalitnímu  zpracování  komunitního
plánu  je  sociodemografická  analýza.    Analytièka  projektu
Bc.Andrea Tajanovská, proto zpracovala mimo zmiòovaný dotazník
pro  veøejnost  také  dotazníky  pro  dal�í  dvì  ze  tøí  participujících
skupin  dotazník pro zadavatele (tj. starosty) a pro poskytovatele (tj.
organizace poskytující sociální slu�by v ORP Kaplice).
  Seznámení �iroké veøejnosti s projektem �Komunitní plánování
sociálních slu�eb v ORP Kaplice� probìhne v mìsíci øíjnu veøejným

  1.kvìtna  2012  se  konal  ji�  17.  roèník  cyklistických  závodù
�O  cenu  mìsta  Vele�ína�.      Na  startu  bylo  80  cyklistù  z  celého
jihoèeského kraje. Závod je souèástí  seriálu  Jihoèeská amaterská
liga 2012 (JAL).
        Na  cyklisty  èekaly  okruhy  na  trase  Dolní  Plánì  �  Støíte�  �
Kaplické  nádra�í  �  Zubèice  �Zubèická  Lhotka  �  Markvartice  �
Mirkovice � Dolní Plánì. Po projetí urèeného poètu okruhù zamíøili
závodnici do 1 km dlouhého stoupání s cílem ve Vì�ovaté Pláni.
Kategorie   A  (1829  let),         B  (3039  let)      absolvovaly   celkem
5 okruhù   81 km
  1. A  Oldøich Novotný  (CT   Weber)          2:06:05
  1.  B  Oldøich Míka  (Galaxy  Cyklo �vec  2:06:05
  7.  B  Jan Dvoøák  (Cyklo Vele�ín)            2:12:18
  14. B  Miloslav Mach (Cyklo Vele�ín)      2:50:15
Kategorie  C (4049 let),   D (5059 let),  E (nad 60 let),  � (�eny)
absolvovaly celkem 3 okruhy � 49 km
  1. C  Miroslav Pechou�  (Cyklo Olympia)   1:20:22
  1. D  Karel Schwarz  (Cyklo Vele�ín)        1:20:53
  4. D  Jiøí Musil (Cyklo Vele�ín)                 1:21:40
  1. E  Miloslav �ustr(RicohImpromat Tábor)1:22:15
  11. C Jan Petrou (Cyklo Vele�ín)                1:22:32
  1. �  Kateøina Mondlová(Ski Klub �umava)1:25:08
   11. D  Zdenìk Peltan  (Cyklo Vele�ín)        1:32:22
   12. D  Jiøí Rù�ièka (Cyklo Vele�ín)           1:38:18
   13. C  Zdenìk Libor (Cyklo Vele�ín)          1:38:18
  V leto�ním roce byla organizace závodu komplikovanìj�í díky
novému zákonu, který omezuje konání sportovních akcí na silnicích.
Bohu�el mezi  vozidla  patøí  i  cyklisté  a  proto  bylo  nutno  pøísnìji
zabezpeèit  celý  závodní  okruh  dopravními  znaèkami  a  zvý�eným
poètem poøadatelù.
  Oddíl Cyklo Vele�ín dìkuje v�em, kteøí pomohli pøi organizaci
cyklistického závodu, poøadatelùm na køi�ovatkách, doprovodným
vozidlùm,  zvlá�tì  Mìstské  policii  Vele�ín,  která  svým  vozidlem
zabezpeèovala prùjezd hlavního pelotonu po okruhu.

Za Cyklo Vele�ín Karel Rù�ièka
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Je  mi  milou  povinností  vás  v�echny
informovat  o  skvìlém  úspìchu  Ing.
Milana  Proke�e  5.  Dan  na  Mistrovství
Evropy  konaném  v  hlavním  mìstì
Bulharska Sofii.
Ve  veteránské  kategorii  Milan  závodil
v  technických  sestavách,  silovém
pøerá�ení  a  sportovním  boji.  Jeho
vystoupení nejlépe vystihují slova �Veni,
vedi, vici� aneb �Pøi�el jsem, vidìl jsem,
zvítìzil jsem�. A tak Milan svými tøemi
zlatými  medailemi  nemalou  mìrou
pøispìl  k  celkovému  úspìchu  èeské
reprezentace,  která  se  stala
4.  nejúspì�nìj�í  zemí  na  Mistrovství
Evropy.
Za  tímto  ohromným  úspìchem  stojí
nezlomná  vùle,  vytrvalost,  hodiny
a  hodiny  tvrdé  døiny  a  velká  podpora
jeho rodiny.

Celá TaekwonDo �kola Vele�ín ITF je velice hrdá, �e má ve svém
èele  tak úspì�ného reprezentanta a pøejeme Milanovi  je�tì mnoho
triumfù nejenom na závodním poli.

Hezký den v�em pøeje
Hanka Císaøová, kronikáøka TKD �koly Vele�ín ITF
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